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دادگاه، وثیقه رونالدینیو را قبول نکرد
دادگاه پاراگوئه وثیقه وکلای ستاره سابق بارسلونا برای آزادی موکلشان 
ــاه پاراگوئه وثیقه  را نپذیرفت. نشریه «مارکا» اسپانیا خبر داد دادگ
۱,۶میلیون یورویی برای آزادی رونالدینیو، ستاره سابق تیم ملی برزیل، از زندان 
را نپذیرفت و دادستان اعتقاد دارد باید برای این بازیکن مشهور وثیقه بیشتری 
گذاشته شود. بدین ترتیب به نظر می رسد گمانه زنی هایی که مبتنی بر جرم 
پول شویی این بازیکن بوده، به حقیقت نزدیک تر است و داستان جعل پاسپورتی 
که به این ستاره و برادرش نسبت داده شده، بیشتر برای پنهان کردن واقعیت 
ماجراست. ستاره تکنیکی سال های نه چندان دور مستطیل سبز، هفته گذشته 

به همراه برادرش، هنگام ورود به خاک پاراگوئه بازداشت شد.

لغو وزنه برداری گزینشی المپیک در کلمبیا

شیوع ویروس کرونا باعث لغو مسابقات وزنه برداری گزینشی المپیک به میزبانی 
کلمبیا شد. درحالی که قرار بود رقابت های وزنه برداری اوپن کلمبیا به عنوان یکی 
از میادین گزینشی المپیک۲۰۲۰ توکیو از روز ۲۸اسفندماه با حضور مدعیان 
سراسر جهان در شهر کالی کلمبیا برگزار شود، این مسابقات با نظر فدراسیون 
جهانی به دلیل شیوع ویروس کرونا لغو شد. این درحالی است که کیانوش رستمی 
و علی هاشمی به عنوان وزنه برداران ایرانی قرار بود در این مسابقات روی تخته بروند 
که سفر آن ها در روزهای اخیر با توجه به مسئله اعزام و محدودیت های پرواز به 

کشورهای مختلف با مشکل مواجه شده و منتفی شده بود.

AFC هم تعطیل شد

مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا از دیروز به حالت تعطیل درآمد. درحالی که بیشتر 
لیگ های ورزشی در دنیا و تورنمنت های مختلف همچون رقابت های لیگ قهرمانان 
و مقدماتی جام جهانی و... به دلیل شیوع ویروس کرونا تعطیل شده اند، کنفدراسیون 
فوتبال آسیا نیز از امروز به حالت تعطیل درآمد. یک سایت عربستانی با اعلام این 
خبر، آورده است که فعالیت های مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا در کوالالامپور مالزی 
به حالت دورکاری درآمده است و به همین دلیل کارمندان این سازمان موظف اند تا 

بیست وهشتم ماه جاری وظایف شغلی خود را از خانه دنبال کنند.

ورزش جهان

لغو جلسه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال 
جلسه هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال لغو شد. ابراهیم شکوری، سرپرست دبیرکلی 
فدراسیون فوتبال، ۲۱ اسفندماه با ارسال دعوت نامه ای به اعضای هیئت رئیسه این 
فدراسیون از برگزاری جلسه این اعضا در تاریخ ۲۸ اسفند خبر داده بود. با این حال 
شکوری در نامه جدیدش به ۷عضو هیئت رئیسه اعلام کرد که این جلسه لغو شده 
است. در این نامه که دیروز ارسال شده، دلیل لغو جلسه اعلام نشده است، اما احتمالا 
پیش بینی این موضوع که جلسه به حدنصاب نمی رسد به لغو این جلسه منجر شد. 
در جلسه قبلی هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال ۲عضو (شیعی و ممبینی) از اعضای 
هیئت رئیسه غایب بودند که باعث شد مصوبات آن جلسه بدون اعتبار باشد. اعضای 
هیئت رئیسه فدراسیون فوتبال در جلسه ۱۹ اسفند راجع به تیم ملی و اصلاح 

اساسنامه صحبت کرده بودند. 

کرونا، دادگاه جودوی ایران را عقب انداخت

زمان دادگاه حکمیت ورزش، برای رسیدگی به پرونده شکایت جودوی ایران که 
قرار بود ۲۰فروردین برگزار شود، به دلیل شیوع بیماری کرونا به تعویق افتاد. درپی 
اتفاقات رخ داده در رقابت های قهرمانی جهان۲۰۱۹ ژاپن و تعلیق ناعادلانه فدراسیون 
جودوی ایران ازسوی فدراسیون جهانی، فدراسیون ایران شکایتی را در واکنش به 
رأی ناعادلانه فدراسیون جهانی جودو، تقدیم دادگاه حکمیت ورزش کرده بود و 
زمان رسیدگی به شکایت ایران ۲۰فروردین ماه اعلام شد. اما به دنبال شیوع بیماری 

کرونا در جهان، برگزاری این دادگاه به زمان دیگری موکول شد. 

خلیل زاده دوباره سرپرست استقلال شد! 

استعفای علی فتح ا...زاده از سرپرستی باشگاه استقلال، باشگاه آبی پوش 
پایتخت را دوباره دچار مشکل کرد. بر اساس اساسنامه و طبق قانون، در 
چنین شرایطی که مدیرعامل یا سرپرست باشگاه نمی تواند امور را در دست 
بگیرد، رئیس هیئت مدیره می تواند امور باشگاه را عهده دار شود. به این ترتیب 
اکنون خلیل زاده به عنوان رئیس هیئت مدیره استقلال امور را در دست 
گرفته است. گفتنی است خلیل زاده پیش از آمدن فتح ا...زاده، سرپرست 

باشگاه استقلال بود.

ورزش ایران

از تيم ملى يك ريال دريافتى نداشتم
هاشميان: چرا اين قدر نگران دستيار تيم ملى هستيد؟

وحید هاشمیان بدون شک جعبه سیاه 
زمان حضور ویلموتس در تیم ملی است؛ 
مربی محجوبی که پله پله کارش را شروع 
کرد و در آلمان مدارج لازم برای مربیگری 
فوتبال  بق  سا ملی پوش  ند.  ا گذر ا  ر
کشورمان بعد از تقدیر و تشکر از پزشکان 
و پرستارانی که این روزها در خط مقدم 
مبارزه با ویروس کرونا هستند، درباره 
دوران حضورش روی نیمکت تیم ملی 
و برنامه هایش برای آینده صحبت های 

جالبی را مطرح کرد.

 شما ۲ جلسه با فدراسیون داشتید، 
قرار بر این شد که بمانید یا بروید؟

تقریبا ۹ ماه پیش با دعوتی که فدراسیون 
فوتبال و مربی وقت آن زمان یعنی آقای 
ویلموتس از من کردند و مذاکراتی که پس 
از آن انجام شد، کارم را شروع کردم و بسیار 
خوش حال بودم و هستم از اینکه در تیم 
ملی فعالیت دارم. من معتقدم کارکردن 
در باشگاه، بیشتر یک قرارداد مالی و تعهد 
کاری محسوب می شود؛ اما قرارداد با تیم 
ملی یک نوع قرارداد قلبی و معنوی است. 
با این دعوت پیش خودم فکر کردم که 
می توان تجربیات و سابقه بیش از یک 
دهه بازی در بوندس لیگا و گرفتن تمام 
مدارک معتبر مربیگری از کشور آلمان را 
در اختیار جوانان کشورم ایران بگذارم. اما 
همان طور که می دانید، یکسری مسائل 
حاشیه ای در واریزکردن پول برای آقای 
ویلموتس به وجود آمد و همچنین مسائل 
دیگری که باعث شد تیم ملی ضربه بخورد 
و درنهایت منجر به جدایی این مربی شد. 
درعین حال که نتایج خوبی هم برای تیم 

ملی به دست نیامد.

ح  مطر که  یی  ها د نتقا ا ز  ا یکی 
می شود، این است که چرا به آقای 
۲میلیون  ویلموتس و همکارانش 
یورو پول پرداخت شد، اما به وحید 
 ، ه هشت نه ما ین  ا ر  د ن  شمیا ها

فدراسیون هیچ پولی نداد.
من نمی خواستم این را اعلام کنم و مشکل 
اینجا بود که از فدراسیون هم اعلام نشده 
بود و فقط گفتند پول کادر فنی به یورو 
پرداخت شد. قرارداد من ریال بود، ۹ ماه 
گذشته و ریالی نگرفته ام. شرایط مالی 
کشور را درک می کنم و به خاطر علاقه 

به تیم ملی صحبتی درباره حقوق خودم 
نکردم. مسئولان باید همان طور که به 
خارجی ها اهمیت می دهند، به داخلی ها 
هم بها بدهند. در شرایط فعلی کشور، 
وقتی ما توانایی پرداخت پول را نداریم و 
مربیان خارجی هم به قوانین بین الملل و 
حرفه ای عادت کرده اند، بعد از مدتی ول 
می کنند و می روند. اگر ما می خواهیم 
مربی خارجی بیاوریم، اول باید ببینیم 
پولش را داریم یا می خواهیم این را گردن 

رئیس فدراسیون بعدی بیندازیم.

درنهایت در تیم ملی می مانید یا 
خیر؟

هر مربی که می آید، دوست دارد کادر 
فنی خودش را بیاورد. فدراسیون فوتبال 
و مربی تیم ملی هم دوست داشتند ما 
همکاری مان را ادامه بدهیم؛ اما به هر حال 
من هم باید شرایطی برای همکاری داشته 
باشم و اگر بدانم می توانم به تیم ملی 
کشورم کمک کنم، قطعا می مانم. اگر 
ببینم کمکی از دستم برنمی آید، ان شاءا... 
کسانی که بیایند -فوتبال ما هم که 
ماشاءا... نفر زیاد دارد- موفق خواهند بود. 
موضوع نگران کننده ای نیست. چندین 
روزنامه یا سایت خیلی نگران کمک مربی 
تیم ملی هستند. درحالی که این قدر 
نگران اینکه رئیس فدراسیون که شود و 
وضعیت فوتبال ما نیستند و نگرانی شان 
کمک مربی تیم ملی است. نمی دانم چرا 

این قدر نگران هستند.

فق  مو چیچ  سکو ا می کنید  فکر 
می شود؟

من نمی توانم پیشگویی کنم. کسی فکر 
نمی کرد ویلموتس در دور اول نتواند 
موفق شود، چون فوتبال جای پیش بینی 
نیست؛ اما کسانی که انتخاب کردند، حتما 
اطلاعاتی بیشتر از من دارند و از کسانی که 

انتخاب کرده اند، سؤال کنید.

صحبت پایانی
برای مردم کشور آرزوی بهترین ها را 
... این دوران سخت  می کنم و ان شاءا
هم مثل زلزله و جنگ و سیل و شرایط 
سختی که مردم همبستگی نشان داده اند 
و مراحل سخت را پشت سر گذاشته اند، 

می گذرد.

در پرسپوليس فقط شما
و توانايى تان كافى نيستيد

اوساگونا: خانواده ام پيگير وضعيتم بودند، اما گفتم چيز مهمى نيست

معتقد  پرسپولیس  نیجریه ای  مهاجم 
است برای موفقیت در این تیم به زمان و 
خوش شانسی و البته اعتماد بیشتر نیاز 
دارد و انگیزه این اتفاق را دارد. اوساگونا 
ــودش در  ــاره آخرین وضعیت خ دربـ
پرسپولیس گفت: به هرحال برای یک 
بازیکن حرفه ای این مهم است که در 
جایی حضور داشته باشد که اعتماد کامل 
به او شکل گیرد. من تاجایی که بتوانم 
تلاش خواهم کرد و بخش دیگری از کار 
به مجموعه و کادر فنی بستگی دارد. 
بااین حال برای یک مهاجم نیز مهم این 
است که گل بزند و این آمار است که توانایی 
او را نشان می دهد. من گلی نزدم و طبیعی 
است که از شرایط خودم راضی نباشم؛ اما 
خوش حالم در تیمی حضور داشتم که روند 
صعودی و رؤیای قهرمانی را دنبال می کرد 
و برای آن می جنگید. شاید فرصتی دیگر 
پیش آمد که توانستم گل بزنم و از این نظر 
هم به شرایط رضایت بخش رسیدیم. من 
با این هدف وارد شدم. اینجا فقط شما و 
توانایی تان کافی نیستید و به مؤلفه های 
دیگری مثل زمان و اعتماد و البته کمی 
زیاد خوش شانسی نیز نیاز دارید. برای من 
مهم این بود که انگیزه ام را وارد جای جدید 
کنم و بالاترین حد توان و کیفیت را به خرج 
بدهم. روزهای اول هم شرایط بد نبود، اما 
برای یک تیم نیاز است که همه چیز مثل 
ساعت و با همان ظرافت و دقت دنبال شود. 
وی درباره تعطیلی مسابقات لیگ به خاطر 
شرایط بحرانی به وجود آمده هم گفت: این 

تنها مختص فوتبال ایران نیست. تمام دنیا 
درگیر این مسئله شده است. مسلما باید 
انتظار کشید. دنیای بدون فوتبال خیلی 
زشت است و واقعا یک چیز بزرگی را کم 
دارد. این مسئله خیلی نگران کننده است و 
مطمئنا بحث اصلی، سلامت است. خانواده 
پیگیر بودند، اما این امیدواری را شکل دادم 
که چیز تهدیدکننده ای علیه من وجود 

ندارد. من نگران وضعیت تمام 
مردم جهان و به ویژه 

ایران هستم.

بعد از ايران
تلفنم مدام زنگ مى خورد!

ويلموتس: 4 پيشنهاد ملى و باشگاهى را تابه حال رد كرده ام

یران  سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ا
گفت: بعد از جدایی از ایران از ۲ تیم ملی 
و از ۲ باشگاه پیشنهاد همکاری داشتم که 
به آن ها پاسخ منفی دادم؛ هرچند هنوز 
پیشنهادهای دیگری نیز به من می رسد. 
ویلموتس بعد از بازگشت به بلژیک و فسخ 
قراردادش با ایران در حال حاضر هیچ تیمی 
ندارد. چند ماه پیش گفته می شد این مربی 
از باشگاه رویال آنتورپ بلژیک 
پیشنهاد دارد و سال 
آینده سرمربی 
ایـــن 

تیم می شود؛ همان باشگاهی که علیرضا 
بیرانوند، دروازه بان تیم ملی، را برای فصل 
بعد به خدمت گرفته است و رسانه های 
بلژیکی از ویلموتس به عنوان دلیل اصلی این 
خرید یاد کردند. «مجله فوتبال» بلژیک در 
گزارشی با اشاره به شرایط فعلی ویلموتس 
نوشت: بعد از آنکه ویلموتس به باشگاه 
آنتورپ نسبت داده شد، این شایعه اخیرا از 
بین رفته است؛ چون وضعیت لازلو بولونی، 
سرمربی فعلی تیم، برای آینده نامشخص 
است. ویلموتس که با قراردادی سه ساله 
و سنگین (۸میلیون یورو برای ۳سال) 
سرمربی ایران شده بود، گفت: از اواسط 
ماه نوامبر و اتمام کارم در ایران، ۴پیشنهاد 
فت  یا در بیگری  سرمر ی  ــرا ب مختلف 
کردم. ۲ پیشنهاد مربوط به تیم های ملی 
و ۲ پیشنهاد از باشگاه ها بود. من هر ۴ 
پیشنهاد را رد کردم، چون احساسی به این 
پیشنهادها نداشتم. ویلموتس خاطرنشان 
کرد: بااین حال تلفن من هنوز مرتب زنگ 
می خورد، می توانم به شما اطمینان بدهم 
که تا ماه ژوئن (کمتر از ۳ ماه دیگر) اتفاقی 
نمی افتد. البته ویلموتس مشخص نکرد که 
آیا علت قبول نکردن پیشنهادهای جدیدش 
ارتباطی به شکایت از فدراسیون فوتبال 
ایران دارد یا خیر. طبق قانون، درصورتی که 
ــراردادش برای  یک مربی بعد از فسخ ق
گرفتن کل مبلغ از طرف مقابل (در این بحث 
فدراسیون فوتبال ایران) شکایت کند، تنها 
درصورتی می تواند به تمام پولش برسد که 

به تیم دیگری نرود. 
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فدراسیون بین المللی فوتبال، فیفا، در صورت 
اعلام پایان لیگ ها به خاطر کرونا ۴ سناریو برای 
مشخص کردن تیم قهرمان دارد؛ سناریو هایی که 
درصورت اجراشدن در لیگ ایران، شانس پرسپولیس 
را برای معرفی به عنوان قهرمان فصل جاری بیشتر 
از سایر تیم ها می کند. لیگ برتر فوتبال ایران، مانند 
بسیاری از کشورهای جهان، امسال متفاوت ترین 
دوره خودش را پشت سر گذاشت. بحران عجیبی که 
به واسطه ظهور ویروس کرونا در ورزش دنیا به وجود 
آمد، در ابتدا منتج به برگزاری مسابقات بدون حضور 
تماشاگران شد؛ اما با گسترش این ویروس و اعتراض 
تیم ها نسبت به نحوه برگزاری مسابقات، فدراسیون 
فوتبال و سازمان لیگ، تصمیم گرفتند در ابتدا تا 
۱۴فروردین ماه این رقابت ها را تعطیل کنند و حالا 
همه گیر شدن کرونا، زمزمه تعطیلی این رقابت ها را بر 

سر زبان انداخته است.

  ٤ سناریوی فیفا 
 مشکل کرونا مختص فوتبال ایران نیست و بسیاری از 
کشورهای اروپایی و صاحب فوتبال هم بعد از بحران 
به وجود آمده تا زمانی نامعلوم، تصمیم به لغو مسابقات 
گرفتند. همین اتفاق باعث شد تا روز گذشته فیفا در 
سناریویی ۴ راهکار را برای ادامه فصل فدراسیون های 
وابسته ارائه کند. یورواسپورت عربی دیروز در مطلبی 
با اشاره به این موضوع نوشت: ویروس کرونا تقریبا همه 
کشورهای جهان را گرفتار خود کرده و به معضلی 
بزرگ تبدیل شده است؛ معضلی که ورزش جهان 
و به ویژه فوتبال را نیز گرفتار کرده است. لیگ های 
مختلف در سراسر جهان تحت تأثیر این ویروس قرار 
گرفته  و تعطیل شده اند. با توجه به اینکه ممکن است 
این ویروس تا یکی دو ماه آینده نیز نابود نشود، این 
احتمال زیاد است که پایان لیگ های فوتبال کشورها 
نیز اعلام شود. فیفا برای مشخص کردن تیم قهرمان 
در صورت اعلام پایان لیگ ها، ۴ سناریو تعیین کرده 

است:
۱ .  پایان اعلام لیگ بدون مشخص کردن تیم قهرمان 
(در این صورت در لیگ کنونی فوتبال ایران باوجود 

صدرنشینی پرسپولیس، این تیم قهرمان نخواهد 
شد).

۲. در صورت اعلام پایان لیگ، قهرمان نیم فصل 
نخست به عنوان قهرمان لیگ انتخاب شود (در این 
صورت پرسپولیس در لیگ ایران به عنوان قهرمان 
انتخاب خواهد شد، چراکه در زمستان عنوان 

قهرمانی نیم فصل نخست را به دست آورد).
۳. قهرمان فصل قبل به عنوان قهرمان فصل جاری 
هم انتخاب شود (در این صورت هم پرسپولیس در 

لیگ ایران به عنوان قهرمانی خواهد رسید).
۴. جام قهرمانی به تیمی داده شود که تا قبل از 
تعطیلی لیگ صدرنشین بوده باشد (در این صورت 
هم جام قهرمانی در لیگ ایران باید به پرسپولیس 

داده شود).

  واکنش ها به تعطیلی احتمالی لیگ برتر
تعطیلی لیگ برتر فوتبال ایران فعلا یک نظریه 
ــوی تیم های  ــت، امــا با واکنش هایی ازس اس
شرکت کننده در این رقابت ها همراه بود. برخی 
تیم ها تعطیلی لیگ امسال را ناجوانمردانه و برخی 
دیگر این اتفاق را برای بهبودی وضع موجود لازم 

دانستند.
رئیس هیئت مدیره باشگاه سپاهان درباره وضعیت 
ادامه مسابقات لیگ برتر در فصل نوزدهم گفت: 
اگر روند این بیماری کنترل و شیوع کرونا کمتر 
شود و روند مثبتی را شاهد باشیم، می توان لیگ را 
ادامه داد؛ اما اگر این تهدید همچنان وجود داشته 
باشد و طولانی شود، مثلا اگر تا پایان اردیبهشت 
طول بکشد، به نظرم امکان ادامــه لیگ میسر 

نیست؛ چون لیگ بعدی هم باید شروع شود و 
حدود ۸۵ روز باید بین ۲ فصل فاصله باشد. نیکفر 
در پاسخ به این سؤال که آیا با اتمام لیگ با همین 
رده بندی و اهدای جام قهرمانی به پرسپولیس 
مشکلی ندارد، عنوان کرد: منظورم این بود که این 
لیگ ناتمام بماند. مگر حتما باید لیگ برنده داشته 
باشد؟ بالاخره ۹ بازی باقی مانده و همین طوری 
جام دادن، اجحاف در حق بقیه است. برای تعیین 
نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آسیا یا تیم های 
سقوط کننده سازمان لیگ سازوکار اجرایی اش 
را حتما با همکاری باشگاه ها در نظر می گیرد. 
این مسئولیت سازمان لیگ است و حتما در این 
مورد تمهیداتی را در نظر می گیرند؛ اما اینکه 
بخواهند در این وضعیت لیگ را به پایان برسانند و 

پرسپولیس را قهرمان اعلام کنند، اجحاف در حق 
بقیه باشگاه هاست.

جواد وطنخواه، مدیرعامل شهرخودرو، نیز درباره 
شرایط به وجودآمده گفت: این درست نیست که 
اگر قرار باشد ادامه لیگ برگزار نشود، جام را به تیم 
صدر جدول بدهند؛ زیرا هنوز ۱۰هفته باقی مانده 
است و امکان دارد خیلی اتفاق ها رخ دهد. وی ادامه 
داد: بسیاری از لیگ های معتبر مانند بوند س لیگا 
به تازگی دستور به لغو برگزاری ادامه این بازی ها تا 
اواسط فروردین داده اند و سازمان لیگ ما هم راه 
درست را رفت. درباره برگزاری ادامه آن باید بگویم 
که یا قهرمان را بعد از انجام همه بازی ها مشخص 
کنند یا اگر قرار است لغو شود، صدرنشین فعلی 

نمی تواند شایسته مدال طلا باشد.

  تکلیف مهم بر گردن سازمان لیگ 
 در این شرایط سازمان لیگ با مسئولیت خطیری 
مواجه شده است و باید یک تصمیم درست بگیرد. 
سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان 
لیگ، از برگزاری قطعی رقابت ها خبر داده است، 
اما اگر بازی ها تعطیل شود، شاید بسیاری با اینکه 
پرسپولیس قهرمان باشد، مخالفت نداشته باشند؛ 
اما انتخاب تیم های دوم و سوم لیگ و قهرمان 
جام حذفی برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا 
مسلما مسئله دار می شود. مسئله دیگر اینکه ۲ تیم 
انتهای جدولی در شرایط کنونی شاهین بوشهر 
و پیکان هستند، اما بعید است که آن ها راضی به 
سقوط شوند. اگر بخواهند نتایج نیم فصل اول لیگ 
را برای بازی های برگزارنشده نیم فصل دوم لحاظ 
کنند، در چنین شرایطی پرسپولیس، استقلال، 
سپاهان و صنعت نفت آبادان اول تا چهارم می شوند 
و تیم های شاهین بوشهر و پیکان سقوط خواهند 
کرد. به این همه اضافه کنید موضوع رقابت های 
لیگ دسته اول را که ۲ تیم باید به لیگ برتر بیایند. 
اگر قرار باشد تیمی از لیگ برتر سقوط نکند، سال 
آینده لیگ باید با ۱۸ تیم برگزار شود که ناگفته 

پیداست مشکلات زیادی خواهد داشت.

باشگاه پاری سن ژرمن برای متقاعد کردن امباپه 
ین دستمزد را  به ماندن، حاضر است بالاتر
در جهان به او بدهد. به گزارش اسپورت، 
امباپه دوست دارد پاریس را ترک کند و 
ید مشتری جدی اوست. او تا  رئال مادر
سال۲۰۲۲ با تیم پاریسی قرارداد دارد و 
کاملا روشن است که دوست دارد راهی 
رئال شود. سران PSG برای تمدید قرارداد 
او رقم ۶۰میلیون یورو را برای دستمزد سالیانه 
پیشنهاد داده اند که بسیار بعید است به راحتی 

از این رقم بگذرد.

امباپه

حرکت   ۸ جزو  جهانبخش  کروباتیک  آ گل 
انتخاب شد. یک  یره  لیگ جز شگفت انگیز 
سایت انگلیسی دیروز در گزارشی به ۸ حرکت 
شگفت انگیز در فصل جاری پرداخت. این 
رسانه درباره گل جهانبخش نوشت: اگر گل 
جهانبخش به چلسی را بهترین گل فصل 
لیگ جزیره معرفی نکنیم، می توانیم بگوييم 
که به یادماندنی ترین گل لیگ جزیره در این 
فصل است. صفحه اینستاگرام لیگ برتر نیز 
قیچی برگردان جهانبخش را جزو ۱۰ لحظه زیبای 

این فصل آورده بود.

جهانبخش

کیسوکه هوندا رکورد جالبی از خودش برجای 
گذاشته است. بازیکن سابق تیم ملی ژاپن که در 
ماه ژانویه به بوتافوگو پیوسته است، موفق 
شد از روی نقطه پنالتی برای بوتافوگو گل زنی 
کند. هوندا حالا در قاره آسیا توانسته است 
با تیم ناگویای ژاپن، در قاره اروپا با لباس 
یکای شمالی با  آث میلان ایتالیا، در آمر
یک، در استرالیا با  لباس پاچوکای مکز
لباس ملبورن و در آمریکای جنوبی با لباس 
بوتافوگو گل زنی کند و رکوردی جالب به ثبت 

برساند.

کیسوکه هوندا

خطر جدیدی به غیر از کرونا، فوق ستاره پرتغالی 
یوونتوس را در دوران قرنطینه تهدید می کند. 
نشریه اسپورت اسپانیا خبر داد کریستیانو 
رونالدو، فوق ستاره یوونتوس، که این روزها 
در قرنطینه به سر می برد، با خطر جدیدی 
غیر از کرونا مواجه شده است. زلزله ای 
یره «مادیرا» را که  یشتر جز به قدرت ۴ر
رونالدو آن را دربست اجاره کرده، رخ داده 
است که هیچ خسارت جانی و مالی نداشته، 
اما نگرانی این ستاره ثروتمند دنیای فوتبال را 

دوچندان کرده است.

رونالدو

یک رسانه ایتالیایی خبر داد پل پوگبا تصمیم قطعی 
یونایتد گرفته است. سایت  به ترک منچستر

کالچو مرکاتو خبر داد که هافبک فرانسوی به 
اطلاع مدیریت باشگاهش رسانده است در 
پایان فصل، اولدترافورد را ترک می کند. این 
رسانه اینترنتی مدعی شد هافبک تکنیکی 
نظرش تغییر نکرده است و بر ترک شیاطین 
کید دارد. سایت مذکور همچنین  سرخ تأ

عنوان کرد قبلا باشگاه انگلیسی برای فروش 
پوگبا خواستار ۱۵۰میلیون یورو بود، اما اکنون به 

نظر می رسد رقم درخواستی را کاهش داده است.

پوگبا

دروازه بان کروات تیم فوتبال پرسپولیس دیروز در 
باشگاه حضور یافت و از رسول پناه، سرپرست 

جدید این باشگاه، بخشی از مبلغ قرارداد 
خود را دریافت کرد تا  عازم کرواسی شود. 
یدار رادوشوویچ پیش از این به علت  بوژ
پرداخت نشدن بموقع مطالباتش از باشگاه 
گله داشت که گویا این مشکل حالا برطرف 
شده است. گلر کروات سرخ پوشان به علت 

تعطیلی لیگ و همچنین شیوع ویروس کرونا 
به کرواسی رفته و قرار است با شروع دوباره 

تمرینات، به ایران بازگردد.

رادوشوویچ

ستاره گل زن بارسا درحال آماده شدن برای بازگشت 
یه آ.اس مدعی شد  به میادین است. نشر

لوئیس سوارز درحال حاضر زیرنظر پزشکان 
در شهر بارسلون در حال پیگیری برنامه های 
درمانی اش بوده و شرایط برای او بهتر 
از انتظار رقم خورده، به طوری که ممکن 
یل آماده  یکن تا پایان آور است این باز
بازگشت به میادین و قرارگرفتن در ترکیب 

بارسلونا باشد. البته شروع دوباره لالیگا و 
لیگ قهرمانان مشخص نیست، اما ممکن 

است سوارز به دیدار برگشت مقابل ناپولی برسد.

لوئیس سوارز

مجید جلالی، سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان، 
اعتقاد دارد که بازی های باقی مانده نوزدهمین 

دوره لیگ برتر باید بدون تماشاگر برگزار شود. 
جلالی درباره ادامه یا لغو مسابقات لیگ هم 
گفت: کسی باید درباره لغو بازی های لیگ 
نظر بدهد که مسئولیت تبعاتش را بپذیرد. 
اگر من بخواهم پاسخ دهم، راهکاری 
نمی توانم پیدا کنم که همه موافق باشند. 

ما راهی را می گوييم که درنهایت ببینیم 
منافعمان کجای کار است. بهترین کار این است 

که ۹ بازی باقی مانده لیگ برتر را انجام دهیم.

مجید جلالی

11 تيم عليه ليورپول بدشانس!
تعطيلى كامل فصل ليگ برتر فقط 3 موافق ديگر مى خواهد

شیوع ویروس کرونا در جهان، لیگ های 
فوتبال اروپا را به تعطیلی کشانده است. 
حالا همه فوتبال دوستان به این فکر 
می کنند که سرنوشت این لیگ ها چه 
خواهد بود. لیورپول، صدرنشین جدول 
رده بندی لیگ برتر انگلیس است و بعد 
از ۳۰ سال به قهرمانی در لیگ نزدیک 
شده است و لغو فصل جاری ممکن است 
یک کابوس برای آن ها باشد. در ضمن 
ضرر ۷۵۰میلیون پوندی لیگ برتر در 
صورت نیمه تمام ماندن فصل را هم نباید 
 ،standardفراموش کرد. به گــزارش
درحال حاضر تصمیم مدیران لیگ برتر 
این است که بازی ها از سوم آوریل ادامه 
پیدا کنند. البته این باعث می شود بازی ها 
تا بعد از پایان ماه مِی ادامه داشته باشند. 
یکی از گزینه ها باطل کردن فصل جاری 

رقابت هاست که ممکن است با حمایت 
باشگاه ها همراه شود.برای تغییر قانون، 
رأی دو  سوم باشگاه ها لازم است؛ یعنی 
۱۴باشگاه. فراموش نکنید لیگ برتر یک 
شرکت خصوصی است و به ۲۰ باشگاه تعلق 
دارد؛ بنابراین گزینه ای انتخاب می شود 
که با کمترین مقاومت ازسوی باشگاه ها 
مواجه شود. باشگاه های قعرنشین تا رده 
سیزدهم (نیوکاسل) همه در خطر سقوط 
هستند. بنابراین این ۸ تیم با لغوشدن 
فصل ۲۰۱۹-۲۰۲۰ موافق اند. تاتنهام 
بازیکنان مصدوم زیــادی دارد و فصل 
گذشته چهارم شده و درحال حاضر تیم 
هشتم جدول است. آن ها هم از این گزینه 
استقبال کرده و به لیگ قهرمانان اروپا 
صعود می کنند. آرسنال هم فصل گذشته 
تیم پنجم جدول بود و با توجه به محرومیت 

منچسترسیتی از حضور در رقابت های 
اروپایی، می تواند راهی لیگ قهرمانان 
اروپا شود. طبیعتا لیورپول با چنگ ودندان 
می جنگد که این گزینه انتخاب نشود؛ 
چون بدین ترتیب قهرمانی شان را از دست 
می دهند. لسترسیتی (تیم سوم جدول 
فعلی) نیز سهمیه حضور در لیگ قهرمانان را 
از دست می دهد. وولورهمپتون و شفیلد هم 
به شدت تلاش می کنند به جمع چهارپنج 
تیم بالای جدول برسند، بنابراین این گزینه 
برایشان مطلوب نیست. ازسوی دیگر 
بت  قا ر باوجود  نیز  یتد  منچستریونا
دیرینه اش با لیورپول، از این گزینه استقبال 
نمی کند، چون در کورس کسب سهمیه 
لیگ قهرمانان اروپاست و در جام حذفی و 
لیگ اروپا هم حضور دارد. مسائل مالی هم 
تأثیرگذار است. شیاطین سرخ قراردادی 
ده ساله با آدیداس به ارزش ۷۵۰میلیون 
پوند امضا کرده اند. اگر آن ها ۲ سال پیاپی 
نتوانند به لیگ قهرمانان برسند، ۳۰درصد 
این پول را از دست می دهند. بنابراین به نظر 
می رسد اینجا یونایتد در جبهه لیورپول 
باشد! گزینه باطل کردن فصل جاری برای 
چلسی هم خوب است (تیم سوم فصل 
قبل) چون آن ها به راحتی به لیگ قهرمانان 
اروپا صعود می کنند و دیگر لازم نیست 
نگران رقابت سخت و نفس گیر در فصل 
جاری باشند. منچسترسیتی هم وضعیت 
مشابهی دارد . درنتیجه ۱۱ باشگاه طرف دار 
باطل کردن رقابت های فصل جاری 
خواهند بود. باشگاه هایی چون اورتون، 
کریستال پالاس و برنلی هم ممکن است 
به همین گزینه رأی بدهند و لیگ امسال 

باطل شود.

فرمول جديد براى نجات اروپا
يوفا امروز براى مسابقات آتى قاره سبز تصميم گيرى مى كند

لیگ های اروپایی پس از اپیدمی کرونا 
به  حالت تعلیق در آمده اند و برگزاری 
یورو۲۰۲۰ نیز در هاله ای از ابهام قرار دارد، 
اما برای نجات فصل اروپا، طرح جالبی 
پیشنهاد شده است. وضعیت صعود ۴ 
تیم به یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان 
مشخص شده بود، ولی این هفته باید 
۴ بازی دیگر برگزار می شد تا تکلیف 
۴ تیم دیگر هم مشخص شود. همچنین 
به غیر از ۲ بازی اینتر-ختافه و سویا-رم، 
دور رفت یک هشتم نهایی لیگ اروپا هفته 
گذشته به انجام رسید و دور برگشت قرار 
بود پنجشنبه همین هفته برگزار شود، ولی 
همه این بازی ها ۳ هفته به تعویق افتادند. 
قرار است امروز در سوئیس درمورد نحوه 
ادامه برگزاری لیگ قهرمانان و لیگ اروپا 
تصمیم گیری شود که البته این قضیه 

به ادامــه رقابت های لیگ های مختلف 
اروپایی نیز وابسته است. درحال حاضر 
تمام لیگ های معتبر اروپایی به تعویق 
افتاده اند، ولی این اراده وجود دارد که از 
اواسط بهار بار دیگر از سر گرفته شوند. 
نشریه کوریره دلواسپورت امروز از طرح 
فدراسیون فوتبال این کشور برای ادامه 
سری آ خبر داد. به این ترتیب که ادامه 
بازی ها از ماه مِی خواهد بود و در ماه ژوئن 
نیز به اتمام خواهد رسید. کشوری مثل 
اسپانیا نیز که دیرتر از ایتالیا به قرنطینه 
عمومی رفــت، چنین برنامه ای دارد و 
حالا همه منتظر تصمیم گیری درمورد 
لیگ قهرمانان و لیگ اروپا هستند. یوفا 
به دلیل مسائل مالی و اقتصادی که در هر 
۲ تورنمنت بسیار تأثیرگذار است، قصد دارد 
تحت هر شرایطی بازی ها ادامه یابد. برای 

این منظور جدیدترین طرح به برگزاری 
نیمه نهایی به صورت تک بازی در یک 
کشور برمی گردد. به این صورت که ۴ تیم 
راه یافته به نیمه نهایی لیگ قهرمانان در 
استانبول و برحسب قرعه کشی ۲ تک بازی 
را برگزار خواهند کرد و برنده ها نیز در فینال 
به مصاف هم می روند. در لیگ اروپا نیز 
گدانسک میزبان ۴ تیم نیمه نهایی خواهد 
بود. روزهای ۴ و ۵ ژوئن برای نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان در نظر گرفته شده است و 
باید به تصویب برسد. همچنین احتمال 
برگزاری یک چهارم نهایی به صورت 
مجتمع در استانبول نیز مطرح شده است، 
ولی جمع کردن ۸ تیم در یک کشور و 
انجام ۷ بازی در مدتی محدود، مشکلات 
خاص خود را خواهد داشت و بعید است 
چنین طرحی به تصویب نهایی برسد. بحث 
دیگر به برگزاری یورو۲۰۲۰ بر می گردد 
که قرار بود ماه ژوئن و در ۱۲ کشور مختلف 
برگزار شود. طبعا با ازسر گرفته شدن 
لیگ ها از ماه مِی، برگزاری یورو۲۰۲۰ در 
زمان از قبل تعیین شده، غیرممکن خواهد 
بود. به همین منظور روز گذشته رئیس 
فدراسیون فوتبال ایتالیا خواهان تعویق این 
بازی ها شد تا لیگ های اروپایی به سرانجام 
برسند. پیش بینی می شود یورو۲۰۲۰ یا 
به سال بعد موکول شود یا اینکه امسال 
بین ۲۳نوامبر تا ۲۳دسامبر برگزار شود 
که پیش درآمدی خواهد بود بر جام جهانی 
قطر. اگر این طرح به تصویب برسد، لیگ ها 
ژوئن به اتمام می رسند، در جولای بازیکنان 
استراحت می کنند و در ماه آگوست، 
تمرینات پیش فصل شروع خواهد شد. 

فصل جدید نیز از سپتامبر آغاز می شود. 

لائوتارو قفل شده
لائوتارو مارتینس از مادرید هم پیشنهاد دارد 
و بارسا تنها مشتری او نیست. حتی چلسی و 
سیتی هم به دنبال او هستند. به نظر می رسد 
اینتر برای فروش این بازیکن سخت گیری کند.

روزنامه اسپورت

فصل را تمام می کنیم
خاویر تباس، رئیس لالیگا، مدعی شد می توان 
به این فصل  از رقابت ها پایان داد. احتمالا یورو 
۲۰۲۰ به تعویق می افتد و فرصت خوبی برای 
برگزاری دیدارهای باقی مانده لالیگا خواهد بود.

روزنامه مارکا

به تعویق افتاد!
به تعویق افتادن یورو ۲۰۲۰ محتمل است و به 
زودی اعلام خواهد شد. زمستان یا تابستان 
آینده این مسابقات برگزار می شود تا کشورها 

بتوانند لیگ هایشان را به پایان برسانند.

روزنامه توتو

منطقه صفر
دیمیتریو آلبرتینی از داستان ۱۵ روز قرنطینه 
برای رهایی از کرونا می گوید. هافبک سابق 
تیم ملی ایتالیا و بارسلونا هم خودش و 

خانواده اش را قرنطینه کرده است.

روزنامه موندو

ایزوله خودخواهانه
میسون مانت با دکلان رایس، بازیکن وستهام، 
فوتبال بازی کرده، از طرفی با کالوم هادسون 
اودوی که کرونا گرفته هم تمرین کرده. همین 

امر باعث شده مانت خودش را قرنطینه کند.

روزنامه میرر

سرمربی ایران شده بود، گفت: از اواسط 
ماه نوامبر و اتمام کارم در ایران، 

فت  یا در بیگری  سرمر ی  ــرا ب مختلف 
کردم. 

و ۲
پیشنهاد را رد کردم، چون احساسی به این 
پیشنهادها نداشتم. ویلموتس خاطرنشان 
کرد: بااین حال تلفن من هنوز مرتب زنگ 
می خورد، می توانم به شما اطمینان بدهم 

که تا ماه ژوئن (کمتر از 
نمی افتد. البته ویلموتس مشخص نکرد که 
آیا علت قبول نکردن پیشنهادهای جدیدش 
ارتباطی به شکایت از فدراسیون فوتبال 
ایران دارد یا خیر. طبق قانون، درصورتی که 
ــراردادش برای  یک مربی بعد از فسخ ق
گرفتن کل مبلغ از طرف مقابل (در این بحث 
فدراسیون فوتبال ایران) شکایت کند، تنها 
درصورتی می تواند به تمام پولش برسد که 

به تیم دیگری نرود. 

است سوارز به دیدار برگشت مقابل ناپولی برسد.

مجید جلالی، سرمربی تیم فوتبال گل گهر سیرجان، 
اعتقاد دارد که بازی های باقی مانده نوزدهمین 

دروازه بان کروات تیم فوتبال پرسپولیس دیروز در 
باشگاه حضور یافت و از رسول پناه، سرپرست 

 در 
زمان از قبل تعیین شده، غیرممکن خواهد 
بود. به همین منظور روز گذشته رئیس 
فدراسیون فوتبال ایتالیا خواهان تعویق این 
بازی ها شد تا لیگ های اروپایی به سرانجام 
 یا 
به سال بعد موکول شود یا اینکه امسال 
دسامبر برگزار شود 
که پیش درآمدی خواهد بود بر جام جهانی 

کیسوکه هوندا رکورد جالبی از خودش برجای 

جزو  جهانبخش  کروباتیک  آ گل 
انتخاب شد. یک  یره  لیگ جز شگفت انگیز 

سایت انگلیسی دیروز در گزارشی به 
شگفت انگیز در فصل جاری پرداخت. این 
رسانه درباره گل جهانبخش نوشت: اگر گل 

جهانبخش

باشگاه پاری سن ژرمن برای متقاعد کردن امباپه 
ین دستمزد را  به ماندن، حاضر است بالاتر
در جهان به او بدهد. به گزارش اسپورت، 

وضعيت مبهم كولاكوويچ
روى نيمكت ايران

سرمربى تيم ملى در ليگ ملت ها نمى تواند روى نيمكت بنشيند

لیبال۲۰۲۰ با  تعویق لیگ ملت های وا
توجه به پایان قرارداد کولاکوویچ بعد از 
المپیک دردسرهایی را برای فدراسیون به 
وجود آورده است. درحالی که قرارداد ایگور 
کولاکوویچ، سرمربی مونته نگرویی تیم ملی 
والیبال، با فدراسیون ایران از سال۲۰۱۷ 
۲ امضا شد، این مربی  و به صورت ۲+
توانست در پایان ۲ سال اول، نظر مدیران 
فدراسیون را برای تمدید قرارداد تا پایان 
المپیک۲۰۲۰ جلب کند. لیگ ملت های 
والیبال۲۰۲۰ هم قرار بود قبل از المپیک 
برگزار شود و سپس کولاکوویچ تیمش 
را راهی المپیک توکیو کند، اما با توجه به 
شیوع ویروس کرونا، فدراسیون جهانی این 
رقابت ها را به بعد از المپیک موکول کرد. 
حالا این دغدغه برای فدراسیون ایجاد شده 
است که کولاکوویچ بعد از پایان قراردادش 
نمی تواند در لیگ ملت ها روی نیمکت تیم 
ملی بنشیند. البته برخی هم از احتمال لغو 
کلی لیگ ملت های۲۰۲۰ خبر می دهند که 
این موضوع فدراسیون را دچار سردرگمی 
کرده است. امیر خوش خبر درباره قرارداد 
سرمربی تیم ملی که تا پایان بازی های 
المپیک است و نحوه حضور این مربی در 
لیگ ملت ها که قرار است بعد از المپیک 
برگزار شود، گفت: والیبال ایران، رویداد 
بسیار مهمی همانند المپیک را پیش رو 
دارد و بازیکنان اصلا به این موضوع فکر 
نمی کنند که قرارداد سرمربی تا چه زمانی 
است. هدف گذاری والیبال، فعلا المپیک 
است و فقط به المپیک فکر می کنیم. اینکه 
بعد از المپیک هدایت تیم ملی ازسوی 
چه کسی انجام شود، تصمیمی است که 
فدراسیون باید در هیئت رئیسه خود بگیرد و 
فعلا به آن فکر نمی کنیم. وی افزود: قرارداد 

کولاکوویچ تا پایان المپیک است و قطعا 
کسانی که باید دراین زمینه تصمیم گیری 
کنند، بهترین تصمیم را برای والیبال ایران 
خواهند گرفت. اگر فدراسیون تصمیم 
بگیرد که تا پایان مسابقات سال۲۰۲۰ با 
کولاکوویچ همکاری داشته باشد، قطعا 
می توان با یک متمم این مشکل را حل کرد. 
سرپرست تیم ملی والیبال در پایان گفت: 
هرچند لیگ ملت ها امسال در سایه المپیک 
ما فدراسیون جهانی، به دلیل  است، ا
درآمدزایی نگاهی ویژه به این رقابت ها دارد 
و برگزاری قدرتمند این مسابقات، برای 
FIVB اهمیت بسیاری دارد. خوش خبر 
درباره رصد آخرین وضعیت لژیونرهای 
والیبال ایران گفت: لژیونرهای ما نیز همانند 
بازیکنان داخلی، درگیر مسائل و مشکلات 
ناشی از شیوع ویروس کرونا هستند و پس 
از مشخص شدن برنامه باشگاه های خود، به 
کشور بازمی گردند تا پس از استراحت، در 
زمانی که سرمربی تیم ملی تعیین خواهد 
کرد، به اردو ملحق شوند. کولاکوویچ 
تاکنون نیز این بازیکنان را زیرنظر داشته و با 
آن ها در ارتباط بوده است و از عملکردشان 
در باشگاه ها نیز به خوبی آگاه است. فکر 
می کنم که لژیونرهای ما در زمان ابتدای 
تشکیل اردو، شرایط بهتری نسبت به 
بازیکنان داخلی داشته باشند؛ چون لیگ 
برتر ایران با توجه به شرایط ناشی از شیوع 
ویروس کرونا و تصمیم درستی که برای 
حفظ سلامت بازیکنان گرفته شد، زودتر از 
سایر لیگ ها پایان یافت و با توجه به شرایط 
جامعه و تعطیل بودن تمامی سالن های 
کز بدن سازی، احتمالا  ورزشی و مرا
بازیکنان داخلی در این مدت از شرایط 

ایده آل دور خواهند شد.

اتحادیه فوتبال 
انگلیس، برونو 

فرناندس از 
منچستریونایتد را به 
عنوان بهترین بازیکن 

ماه فوریه این رقابت ها 
اعلام کرد. او پس از 
کریستیانو رونالدو و 
دکو سومین پرتغالی 

است که موفق به کسب 
عنوان بهترین بازیکن 

عكس نوشتماه می شود.

پرسپوليس، فقط در يك صورت قهرمان نمى شود!
4 سناريوى فيفا براى معرفى قهرمان ليگ ها

مقدمات چهارمين قهرمانى سرخ ها را فراهم كرده است 


